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Abstract (en)
In order to be able to insert different printed products at the same time, i.e. in a single operation, for example into a newspaper as a supplement,
different printed products are first assembled for the second fold (the first cross fold in each case) in different folding groups, after which the printed
products, which have been given at least one cross fold each, are superimposed and fed together on band conveyors to the third fold (preferentially,
a second longitudinal fold). Preferentially, the different types of printed products are separated by a longitudinal slitting device over a former and fed
as part-webs to the two folding groups operating in parallel for the second fold (first cross fold). In a different operating mode, the individual printed
products may be separated in such a way that they can be fed to two third-fold stations, making delivery of finished work to two stacking positions
possible. <IMAGE>

Abstract (de)
Um unterschiedliche Druckexemplare gemeinsam, d.h. in einem Vorgang, als Beilage beispielsweise in eine Zeitung einlegen zu können, werden
unterschiedliche Druckexemplare zunächst in verschiedenen Falzgruppen für den zweiten Falz (jeweils erster Querfalz) erzeugt, wonach über
Bandleitungen die zumindest jeweils einmal quergefalzten Druckexemplare übereinandergelegt und gemeinsam dem dritten Falz (vorzugsweise
zweiter Längsfalz) zugeführt werden. Vorzugsweise werden die Druckexemplare unterschiedlicher Art durch eine Längsschneidervorrichtung am
Falztrichter separiert und als Teilbahnen den beiden parallel arbeitenden Falzgruppen für den zweiten Falz (erster Querfalz) zugeleitet. Bei einer
anderen Betriebsweise erfolgt die Aufsplittung der einzelnen Druckexemplare in der Weise, daß sie zwei dritten Falzvorrichtungen zugeführt werden
können, so daß eine Doppelauslage möglich ist.
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